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Parlamentul României

CONFORM CU ORIGINALUL

ÎNTREBARE
Adresată

Domnului Florin-Vasile Cîțu, Ministrul demis si propus Finanțelor Publice

Domnului Victor Sebastian Costache, Ministrul Ministrul demis si propus Sănătății

De către doamna senator Emilia Arcan
Circumscripția electorală nr.29, Neamț
Ședința Senatului României din data de: 09.03.2020
Obiectul Întrebării: extiderea la nivelul întregii țări a programului 
fertilizării in vitro pentru persoanele și familiile care își doresc un 
copil prin această metodă

Domnule Ministru, propus, demis si iar propus,

Programul fertilizării in vitro la nivelul Capitalei, inițiat și susținut de 
doamna Primar General, Gabriela Firea, se bucură de o meritată apreciere 
și de succes în rândul persoanelor care nu pot avea altfel un copil.

Progrmul constă în plata de către autoritatea publică a procedurilor de 
fertilizare artificială, în conformitate cu un regulament de aplicare.

Consider că o extindere a aplicării acestui program pentru toate familiile 
din țară care se conformează prevederilor programului, ar contribui nu 
numai la creșterea natalității, ci și la fericirea acelor cupluri care altfel nu 
pot avea un copil.

In acest context vă solici o succintă informare privind:
1. Impactul (în număr de cazuri și sume de bani cheltuiți cu acestea) pe 

care generalizarea în toate localitățile țării a programului de 
fertilizare in vitro l-ar avea?



2. Dacă pentru acest an, 2020, sunt prevăzute sume pentru aplicarea 
acestui program și cat ar acoperi acestea din totalul cerințelor?

3. In ce măsură apreciați că în cadrul rectificărilor bugetare din acest an 
se vor putea aloca mai mulți bani pentru aplicarea programului în 
discuție?

Aștept răspunsul dumneavoastră scris la aceste întrebări, la Senatul 
României în conformitate cu. art. 112 din Constituție și al art. 173 (4) din 
Regulamentul Senatului.

Senator, 
Emilia Arcan 
09.02.2020


